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FEHAC jaarverslag 2023 
 

 
  

Dit jaarverslag 2023 is een uitgave van de Federatie Historische Automobiel- en Motorfietsclubs 

Kosterijland 15 | 3981 AJ Bunnik | tel 085 303 3465 |E-mail secretariaat@fehac.nl | www.fehac.nl  

De FEHAC is ANBI-erkend. 

Foto’s:  © FEHAC en aangesloten clubs 

FEHAC Bestuur 
 

Het bestuur bestaat ultimo 2023  uit:  

 

Naam Functie         Einde termijn  

Stefan Hulman - Voorzitter       najaar 2026  

Bert Pronk - Vice-voorzitter/Bestuurslid Public Affairs    voorjaar 2026  

Jannes Buiter - Secretaris       najaar 2024  

Theo Andriessen - Penningmeester      voorjaar 2025  

Hans Hoving - Bestuurslid Duurzaamheid, kennis en techniek  najaar 2026  

Herman Sluiter - Bestuurslid Erfgoed      najaar 2026  

Taxatievakdag 2023 blikvanger: zeldzame Jensen C-V8 MkIII 

http://www.fehac.nl/
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Voorwoord voorzitter  
 
In het afgelopen jaar zijn er forse stappen gezet op verschillende onderwerpen. Ik ben daar trots op. De FEHAC 

ontwikkelt zich in positieve richting. Dit komt de belangenbehartiging van het mobiele culturele erfgoed ten goede.  

In het najaar van 2023 hebben we vastgesteld dat de wereld om verschillende redenen is veranderd in de afgelopen 

jaren. Dit is deels ten goede. Het belang van mobiel cultureel erfgoed wordt door meer mensen begrepen. Helaas zijn 

er tegelijkertijd ook ontwikkelingen die een bedreiging vormen. Hierdoor is het juist moeilijker geworden om datzelfde 

belang te blijven waarborgen. Om die reden hebben we afgesproken om onze strategie een update te gaan geven. 

Deze staat op de agenda in het voorjaar van 2024. Daar vloeit mede uit voort het belang van een erfgoedregister. We 

blijven hier voortvarend aan werken. 

 

Dit erfgoedregister is ons belangrijkste instrument om het belang van het mobiele erfgoed te dienen. Het geeft beter 

inzicht in de waarde. Thema’s als btw, duurzaamheid en fiscaliteit op de weg vormen een bedreiging. Om ons steeds 

tegen elk van deze bedreigingen separaat te verweren, wordt op termijn een onmogelijke opgave zonder een formeel 

erkend belang. Met het erfgoedregister kunnen we integraal afspraken gaan maken met alle overheden op 

verschillende niveaus. We zullen dit zoveel mogelijk op nationaal niveau doen met doorwerking naar beneden. FIVA, 

waar wij actief lid van zijn, behartigt onze belangen op Europees niveau. 

Het erfgoedregister is primair van en voor de leden. In 2023 hebben we daarom een begin gemaakt met de road 

shows zodat de leden zelf aan de knoppen zitten. De opkomsten waren groot en de resultaten zijn zeer behulpzaam 

geweest. 

 

Andere ontwikkelingen gaan ook gewoon door. VKI is verder volwassen geworden. Onze aanwezigheid op 

verschillende evenementen zichtbaarder en met meer impact. Onze mensen van PA hebben in 2023 weer een aantal 

keer alert opgetreden. Opnieuw was er een poging om de MRB-vrijstelling voor 40+ af  te schaffen. Opnieuw hebben 

we dit weten te voorkomen. Ook op het vlak van de btw zijn er resultaten geboekt. De waardering hiervoor gaat 

vooral naar de leden die actief waren in procedures. 

De FEHAC mag zich verheugen in een stabiele club van Business Partners. Vele zijn ons al jaren trouw en de (relatieve) 

nieuwkomers blijken een zeer passende match te zijn.  

 

Ik ben blij met alle commissies en hun leden. Zij hebben veel werk 

verzet op allerlei onderwerpen. Dit is heel belangrijk voor onze 

zichtbaarheid en de resultaten. De FEHAC bestaat bij de gratie van 

alle vrijwilligers. Hulde en waardering aan hen. 

 

Stefan Hulman 

Bunnik, maart 2024 
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Secretarieel jaarverslag  
 
Voorwoord 
Het jaar 2023 kenmerkt zich door een onrustige 
politieke periode, waardoor de FEHAC regelmatig actie 
moest ondernemen om bewustwording voor mobiel 
erfgoed bij parlement en lagere overheden te bereiken. 
Dat vergt extra inzet van commissieleden en het 
secretariaat om de nodige informatie goed voor het 
voetlicht te krijgen.  
Dat begon net als vorig jaar door onze deelname aan 
Interclassics Maastricht, waar meer dan 34.000 
bezoekers zijn geweest om te genieten van klassieke 
auto’s en alles wat daarmee samenhangt.  
 
Vergaderingen in 2023  
In 2023 zijn zoals gebruikelijk weer twee algemene 
ledenvergaderingen georganiseerd. Wij kwamen 
daarvoor weer bijeen bij het Louwman Museum. De 
opkomst bleef nog een beetje achter bij de edities van 
voor de coronapandemie, maar de stijgende lijn is 
merkbaar. Er werd vergaderd op 20 mei en 4 november 
voor de reguliere vergaderingen. 
Het bestuur heeft vrijwel maandelijks vergaderd om de 
lopende zaken en acties te bespreken en daarover 
besluiten te nemen. Een belangrijk en een steeds 
terugkerend onderwerp was de fase waarin het 
Nationaal Register Mobiel Erfgoed (NRME) zich bevindt. 
 

 
 
Het secretariaat  
Sinds mei 2021 wordt het secretariaat door Henk 
Boons verzorgd. Deze situatie bleef in 2023 
onveranderd. Wel werd incidenteel externe hulp 
ingeroepen en betekende dit dat ook dit jaar de 
bestuursleden en commissies een aantal taken zelf 
uitvoerden. Het voornemen om tot een bedrijfsbureau 
te komen, dat voor de continuïteit noodzakelijk is, 
kreeg in 2023 meer vorm. Er werd een begin gemaakt 
met de realisatie van een met de financiële 
administratie gecombineerde ledenadministratie en de 
administratie van cliënten, business partners,  
 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
donateurs en vrienden van de FEHAC. Daarmee zullen 
diensten als de verstrekking van FIVA-ID-cards  
en facturatie van andere diensten op een meer 
efficiënte en praktische manier uitgevoerd kunnen 
worden. 
 
Ledengroei c.q. ledenadministratie, vrienden van de 
FEHAC en erkende taxateurs  
Het ledenbestand en de vertegenwoordigde achterban 
is in 2023 vrijwel gelijk gebleven. Enkele clubs hebben 
opgezegd vanwege een teruglopend ledental of omdat 
zij de voordelen van de FEHAC onvoldoende op hun 
vereniging van toepassing vonden. Maar ook opheffing 
vanwege de toenemende regelgeving, zoals UBO-
registratie, gebrek aan - of problemen bij het vinden 
van - bestuursleden en invoering van BTW-plicht voor 
clubs waren aanleiding om de handdoek in de ring te 
gooien. In 2023 konden we gelukkig ook enkele nieuwe 
clubs inschrijven, die op de ALV zijn voorgesteld. Aan 
het begin van het jaar stonden 229 leden (clubs) in het 
ledenregister ingeschreven. Eind 2023 waren dat nog 
226 leden. Per eind 2023 waren 22 organisaties als 
vriend van de FEHAC geregistreerd. Door nieuwe 
inschrijvingen nam het aantal aangesloten taxateurs 
toe tot 102. 
 
Evenementen  
In 2023 heeft de FEHAC deelgenomen aan 
verschillende evenementen, waaronder het Wheels at 
the Palace op Paleis Soestdijk. Zoals in het voorwoord 
al vermeld, waren we aanwezig bij InterClassics in 
Maastricht, later dit jaar bij de Nationale Oldtimerdag 
Lelystad en het onder auspiciën van de FIVA 
georganiseerde IHF-treffen in Panningen. FEHAC was 
daar aanwezig met eigen stands. 
 
Businesspartners 
De FEHAC had per ultimo 2023 de volgende 
businesspartners: a.s.r. Verzekeringen; Glasurit; 
Ecomaxx, Louwman Museum en Motul.  
 
Communicatie  
De FEHAC heeft in 2023 13 reguliere nieuwsbrieven 
verspreid aan de leden en een grote groep 
geïnteresseerden. Ook zijn regelmatig berichten op 
sociale media geplaatst. Met name op Facebook en 
Twitter, het huidige X. Na invoering van het verplichte 
kenteken voor werkmaterieel, tractoren, 
aanhangwagens en zelfrijdende machines werd in 
januari 2023 een enquête verzorgd voor eigenaren van 
deze voertuigen. Nationaal Register Mobiel erfgoed 
was regelmatig onderwerp in nieuwsbrieven en 
informatiebijeenkomsten voor leden. 
 
FEHACTIVITEITEN, verzorgd door Herman 

Steendam, verscheen zoals gebruikelijk tweemaal. 
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Commissie Public Affairs  
 
Het jaar 2023 begon met een behoorlijke  inzet voor 
FEHAC-Academy op Interclassics in Maastricht. Hierin 
laat de FEHAC vooral anderen dan onszelf aan het 
woord over de zaken waar wij actief aan werken, zoals 
specialisten op het gebied van de milieuproblematiek, 
het behoud van de voertuigen en de (politieke) 
belangenbehartiging. 
Het is een goede gelegenheid om ook onze 
businesspartners aan het woord te laten. 
Het onderwerp 'duurzame brandstof' werd in de 
Academy vanuit meerdere invalshoeken belicht. 
 
Binnen de Mobiliteitsalliantie heeft de FEHAC onder 
andere via PA duidelijk een rol gespeeld. Mede door de 
goede contacten die wij met onze partners hierin 
hebben, kon tot tweemaal toe adequaat gereageerd 
worden om de MRB-vrijstelling voor het mobiel erfgoed 
geheel af te schaffen. Onze insteek is de discussie rond 
de vrijstelling deel uit te laten maken van een goede en 
integrale regeling rond Betalen naar Gebruik. Daarin 
kunnen alle belangen dan zorgvuldig worden 
afgewogen en op verantwoorde  wijze tot een goed en 
breed gedragen beleid worden gemaakt. 
 
Nauwlettend is, onder meer door participatie in de 
Legislation Commission van de FIVA, de ontwikkeling 
van de wetgeving vanuit Brussel gevolgd. Dat heeft er 
bijvoorbeeld toe geleid dat de positie van het mobiel 
erfgoed goed verankerd is binnen de regels voor 
keuringen en veiligheid. Een EU-erkenning van de FIVA-
definitie  van mobiel erfgoed en vastlegging in de 
relevante wetten is aanstaande. 
 
2023 was een verkiezingsjaar. PA heeft veel energie 
besteed aan het onder de aandacht brengen van de 
positie van het mobiel erfgoed bij de politieke partijen.  
De verkiezingsuitslag maakt een kabinet met partijen 
als PVV, VVD, NSC en BBB waarschijnlijk. Toch is een 
(wat) andere samenstelling niet helemaal uitgesloten. 
Tot het moment dat er een nieuw Kabinet is, zijn wij 
wat terughoudend in het benaderen van politici.  
 
Synthetische brandstoffen (e-fuel, ECOMAXX etc.) zijn 
voor de FEHAC essentieel om rijden in de toekomst 
mogelijk te houden. Er zijn trouwens meer partijen 
afhankelijk van de beschikbaarheid van synthetische 
brandstof. We hebben goede gesprekken met een 
aantal van deze partijen over mogelijke 
samenwerkingen. 
We werken ook aan afspraken om het gebruik van het 
'onderliggend wegennet' (de niet-autosnelwegen) 
mogelijk te houden voor het mobiel erfgoed. 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

Commissieleden van PA hebben meegewerkt aan 
presentaties rond de VKI (zie elders) en het maken van 
goede afspraken met de verzekeraars, 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

Een bijzonder dossier gaat over de bromfiets-
milieuzones. Een aantal jaren geleden is besloten om 
de bevoegdheid tot het instellen van deze zones bij de 
gemeenten neer te leggen. In de praktijk blijkt dat tot 
onnodige problemen te leiden: elke gemeente die zo'n 
milieuzone instelt, doet dat op eigen voorwaarden. 
Geprobeerd wordt nu om via de VNG (Vereniging 
Nederlandse Gemeenten) te komen tot een eenduidig 
beleid voor ontheffingen voor het mobiel erfgoed. 
 
De commissie Public Affairs bestaat uit: Adriaan van der 
Burgh, Arno van Voorden, Bert de Boer, Johan 
Baggerman, Roel Augusteijn, Richard Schmüll en Bert 
Pronk (vz). Arne van Os van den Abeelen adviseert de 
commissie over communicatie en persberichten. 
 

 
Prijsuitreiking door Stefan Hulman, Interclassics januari 2023 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Een presentje voor de sprekers 
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Commissie Juridische Zaken 
 
In 2023 is het de commissie niet gelukt zoals in 2022, 
de nagestreefde vergaderfrequentie van eenmaal per 
kwartaal te halen om zich te buigen over juridische 
problemen waarmee de FEHAC en klassiekerbezitters, 
beter gezegd: erfgoedbeheerders, geconfronteerd 
worden. Nog steeds lijkt dat zowel de voertuigclubs als 
de individuele leden minder activiteiten vertonen dan 
voorheen en dus ook  minder vragen stellen. Maar de 
problemen waren er in sommige clubs niet minder 
door. Veel vragen over de statuten, de rol van 
bestuursleden en aansprakelijkheid, maar ook over 
privacy en publicatieregels. Diverse algemene en 
specifieke vragen konden via email en telefoon 
opgelost worden. Het voorzitterschap van de 
commissie berustte bij Rudi Arends die met Gijsbert 
Vogelaar, Cander van der Veer, Jan de Bruijn, Tiddo 
Bresters als leden en Jaap de Wit als adviseur, de 
commissie bemande.   
 
Algemene juridische advisering 
Een belangrijke functie van de JUZA blijft het zijn van 
luis in de pels van de FEHAC: kritisch zijn ten opzichte 
van voorgenomen beleid en besluiten, bijvoorbeeld 
wanneer het gaat om af te sluiten overeenkomsten met 
derden en aanpassing van statuten en huishoudelijk 
reglement. Bij de advisering hoort ook ingaan op de 
gevolgen voor de FEHAC en de aangesloten clubs van 
recente wet- en regelgeving. Of beter gezegd: de 
gevolgen van voorstellen tot nieuwe regelgeving zoals 
de eis in Nederland metterwoon te verblijven om een 
kentekenbewijs op naam te hebben of de verandering 
van bestaande regels zoals de terugkerende pogingen 
van sommige politici om de vrijstelling van MRB te 
laten vervallen.  
 
Een kwestie die ook dit jaar vragen bleef opleveren is 
de hernieuwde aandacht van de fiscus voor het 
verschuldigd zijn van omzetbelasting/BTW door clubs. 
Gelukkig ligt er inmiddels een concrete, gunstige 
uitspraak van het Hof waarbij de Belastingdienst zich 
heeft neergelegd. 
In 2023 is het regulier overleg met de RDW weer 
opgestart. Aandachtspunt is o.a. het behoud van 
historische gegevens die bij de RDW berusten en de 
invoering van het erfgoedvinkje.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Individuele juridische advisering  
In het kader van toetsing van kandidaat-leden van de 
FEHAC werden diverse aanvragen bekeken en een 
adviezen uitgebracht. Het “nieuwe” 
aanmeldingsformulier, dat op aandringen van JUZA 
door het secretariaat van de FEHAC ontwikkeld is, geeft 
duidelijk minder problemen. Het beantwoorden van 
vragen van leden van clubs over meestal problemen 
met keuringen en kentekens kon in veel gevallen door 
leden van de JUZA zelf gedaan worden. Maar soms 
moet doorverwezen worden, omdat het geval te 
specifiek is en het voor JUZA onmogelijk is als een 
onbezoldigd advocaat op te treden.  
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

FIVA 
JUZA probeert al in een vroeg stadium van mogelijk 
komende internationale en Europese maatregelen die 
van belang kunnen zijn voor de Nederlandse klassieke 
voertuigbezitter, op de hoogte te zijn, zoals 
bijvoorbeeld het End of Life voorstel. Het aangewezen 
orgaan hiervoor is de FIVA en genoemde 
ontwikkelingen kunnen des te beter gevolgd worden nu 
JUZA-lid Tiddo Bresters president van de FIVA is.  
 
Nieuwe commissieleden 
Nieuwe leden voor de commissie blijven welkom. En 
die hoeven echt geen mr te zijn of tot een bepaald 
geslacht te behoren. Het gaat om juristen met 
technische affiniteit of technici met juridische affiniteit. 
Voldoet u daaraan én wilt u actief betrokken zijn bij 
huidige en toekomstige regelgeving voor clubs en 
voertuigen, neem dan contact op met de voorzitter 
Rudi Arends (arends77@hetnet.nl) of één van de leden 
(juza@fehac.nl). 
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Commissie Bedrijfsvoertuigen 
 
Twee zaken speelden dit jaar bij de CBV: 
 
FIVA World Event in Panningen 
FIVA organiseerde voor het eerst een FIVA World Event 
Utilitarian Vehicles (voor bedrijfsvoertuigen). Hiervoor 
werkte FEHAC samen met HMT en FEHAMEC. 
Het al jaren bestaande Internationaal Historisch Festival 
(IHF) kreeg het predicaat FIVA World Event. 
HMT en FEHAMEC brachten de landbouwvoertuigen in 
en FEHAC de vrachtwagens, autobussen en 
legervoertuigen. Ook organiseerde FEHAC de demo van 
synthetische brandstof. 

Diverse clubs, die bij FEHAC aangesloten zijn, werden 
benaderd en brachten voertuigen in. Stichting Veteraan 
Autobussen verzorgde een pendeldienst.  
 
Hierbij reden de bussen op milieuvriendelijke HVO 
brandstof. Emile Roemer, de gouverneur van Limburg 
opende het festival. Het festival trok heel veel publiek. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

BZM (Belasting Zware Motorrijtuigen) 
Dit jaar kwam een klacht binnen van een klassieke 
vrachtwagenrijder die beboet was, omdat hij geen BZM 
had betaald. BZM is een extra belasting die betaald 
moet worden als er met zware vrachtwagens (vanaf 12 
ton) gebruik gemaakt wordt van de autosnelweg. 
Vroeger heette dit het Euro Vignet. In 
september/oktober heeft de Belastingdienst hierover 
brieven rondgestuurd. Maar het is onduidelijk welke 
voertuigen de brief krijgen. Zijn dat alleen 
vrachtwagens vanaf 12 ton in de overgangsregeling 
MRB? 
In 2014 heeft de Belastingdienst ook brieven over BZM 
gestuurd. Maar toen kwam van de Belastingdienst het 
bericht dat je met een klassieker, die MRB vrijstelling 
heeft, geen commercieel vervoer uit mag voeren. En 
voor commercieel vervoer was het Euro Vignet juist 
bedoeld.  Zie FEHACtiviteiten december 2014. 
 
Nu zegt men dat men deze voertuigen van de 
autosnelweg te wil weren. Terwijl de vrachtwagens juist 
naar de autosnelweg gestuurd worden door allerlei 
beperkingen op het onderliggend wegennet. 
 
JUZA en PA zijn met dit dossier bezig. 
 
De CBV vraagt om dit soort problemen te melden. 
Zonder signalen uit het veld zijn we altijd te laat en kan 
FEHAC er niets aan doen. 
 
Vrijwilligers: 
Henk Boons  Arie Spaansen 
Gerrit van Schagen Dirk Mandemakers 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Commissaris van de Koning (Gouverneur) Emiel Roemer opent het Festival door het starten van 
een oldtimer Porsche trekker 
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Commissie Tweewielers 
 
Commissieleden 
De Commissie Tweewielers (CTW) heeft begin 2023 
afscheid genomen van Ruurd Gelderblom als 
commissielid. Ruurd zou DOVI onder zijn hoede nemen, 
maar door zijn afscheid konden geen nieuwe DOVI 
aanvragen in behandeling genomen worden. Lopende 
aanvragen konden helaas niet verder worden 
afgehandeld. Gelukkig diende in de loop van het jaar Ed 
Verhagen zich aan als nieuw commissielid. Ed neemt 
DOVI nu onder zijn hoede, zodat nieuwe aanvragen in 
behandeling genomen kunnen worden en enkele 
aanvragen die even gepauzeerd waren, nu worden 
afgerond. Hotze van der Zee hebben we ook als nieuw 
commissielid mogen verwelkomen, zodat de CTW weer 
aardig op sterkte is. 
 
APK voor motorfietsen 
De op het moment van dit schrijven demissionaire 
minister van IenW, M. Harbers, heeft in 2023 nogmaals 
aangegeven geen voorstander te zijn van een APK voor 
motorfietsen. En zolang “Brussel” het Nederland nog 
toestaat gebruik te maken van de uitzonderingspositie, 
zal er ook geen APK voor motorfietsen komen.  
 
Geluidsoverlast 
De NEFOM, de zelfbenoemde Nederlandse Federatie 
Omgevingslawaai Motorvoertuigen, blijft bezig lokale 
overheden ervan te overtuigen dat er maatregelen 
tegen vermeende geluidsoverlast, veroorzaakt door 
met name motorfietsen, genomen moeten worden.  
 
De FEHAC heeft overleg met bestuursleden van de 
NEFOM gevoerd om te kijken of er ook begrip is voor 
geluid geproduceerd door klassieke motoren, die niet 
altijd aan de huidige regelgeving voor geluid kunnen 
voldoen. Eerst was daar wel begrip voor, mede doordat 
de aantallen klassiekers klein zijn en die dus eigenlijk 
geen probleem vormen. Maar nadat de NEFOM in een 
later stadium had gesteld, dat de klassiekers maar 
omgebouwd moesten worden naar elektrisch, hebben 
we de contacten niet voortgezet. In nieuwsbrieven 
worden door de NEFOM hele en halve onwaarheden 
verspreid, zaken overdreven en zonder rekening te 
houden internationale (lees: Europese) regelgeving.  
 
Sommige gemeenten sluiten wegen af voor motor-
fietsen, permanent dan wel alleen in het weekend. Dat 
mogen gemeenten ook doen, echter dat moet dan wel 
op goede gronden gebeuren. De FEHAC heeft zich 
aangesloten bij de campagne “Te Veel Geluid Is Uit” 
van de MAG (Motorrijders Actie Groep) omdat ook de 
FEHAC, en dan met name de CTW, vindt dat de 
motorrijder, ook die van een klassieker, een eigen 
verantwoordelijkheid heeft om gepast met de gasgrip  
 

 
 
 
om te gaan. Handhaven op onnodig geluid is beter dan 
wegen afsluiten. 
 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

Milieuzones 
Naast de gemeenten Amsterdam en Den Haag heeft nu 
ook Nijmegen aangekondigd een milieuzone in te willen 
stellen. Overleg met Nijmegen is gaande samen met 
andere belangenorganisaties. Amsterdam heeft 
aangekondigd op termijn geheel emissievrij te willen 
zijn. Vanaf 2025 gaat Amsterdam gefaseerd over op 
uitstootvrij vervoer. Per 2025 moeten nieuwe brom- en 
snorfietsen uitstootvrij zijn en vanaf 2028 mogen brom- 
en snorfietsen van 10 jaar en ouder de stad niet meer 
in. En per 2030 moeten alle brom- en snorfietsen 
uitstootvrij zijn. We hebben gepleit voor het handhaven 
van de huidige weekendvrijstelling voor klassieke brom- 
en snorfietsen en de kans is groot, dat die vrijstelling 
gehandhaafd zal blijven. Wel heeft de gemeente 
Amsterdam in haar milieuplan aangekondigd, dat per 
2030 ook motorfietsen uitstootvrij moeten zijn. We 
hebben uiteraard gesteld, dat de klassieke motoren 
daarvan uitgezonderd dienen te zijn analoog aan de 
uitzonderingsregel voor klassieke auto’s. Wordt 
vervolgd. 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

Motorplatform 
De CTW is aangesloten bij het Motorplatform. Het 
Motorplatform is een stichting waarbij meerdere 
organisaties zijn aangesloten die zich bezighouden met 
de veiligheid van de motorrijder op de weg. Onder 
andere de RAI Vereniging, RDW, ANWB, SWOV, CROW, 
MAG en KNMV zijn daar ook bij aangesloten. Tweemaal 
per jaar wordt vergaderd over ontwikkelingen die 
bijdragen aan de veiligheid van het motorrijden. Het 
moge duidelijk zijn, dat veel regelgeving meer 
betrekking heeft op moderne motoren dan op 
klassiekers. Maar het is toch goed om de 
ontwikkelingen bij te houden en ook de positie van de 
klassiekers daarbij in het oog te houden. 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

RDW-overleg 
Ook de CTW is betrokken bij het regelmatige overleg 
met de RDW. Daar worden zaken besproken als 
kentekenregistraties, keuringen en schorsingen. We 
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vinden bij de RDW altijd wel een gewillig oor. Soms 
kunnen dingen geregeld worden, soms ook niet.  
De RDW is een uitvoeringsorgaan. Voor wet- en 
regelgeving moeten we in Den Haag zijn. 
 
Uit deze zaken blijkt dat de FEHAC in het algemeen en 
de CTW in het bijzonder voor de tweewielers, veel werk 
op de achtergrond doet. Werk dat niet altijd gezien 
wordt, maar wel gedaan moet worden om onze 
klassiekers op de weg te houden. En dat allemaal met 
vrijwilligers die daar veel tijd en energie in stoppen. 
Ook dat mag wel eens gezegd worden.  
 
De CTW bestaat nu uit: 
Eric Verbeek (voorzitter) 
Jappie van Veen 
Gerrit van Veen 
Marc Bruna 
Hotze van der Zee 
Ed Verhagen 
 

 
 
 

 Erfgoed en register  
 
In het afgelopen jaar is de ontwikkeling van de 

erfgoedgedachte verder ter hand genomen. Het 

uitdragen van de boodschap, dat het erfgoed bewaard 

en getoond moet worden, is van groot belang. De 

kwalificatie van het erfgoed maakt ons belangrijker en 

meer gehoord. 

 

De contacten met de FIVA, met name de commissie 

Culture, zijn door deelname aan deze commissie 

uitgebreid. Niet alleen stelt het ons in staat om het 

FIVA beleid mede te helpen vormen, maar ook biedt 

het openingen naar best practice ter bescherming en 

behoud van het mobiele erfgoed. 

Ook deelname aan het bestuur van de Mobiele 

Collectie Nederland (MCN) heeft ons in staat gesteld 

om de belangen van de leden van de FEHAC uit te 

dragen en te discussiëren met andere erfgoedsectoren. 

Via de MCN kunnen wij op ministerieel niveau onze 

knelpunten aandragen. 
 

 

 

 

 

Met de evaluatie van de Erfgoedwet 2016 hebben wij 

ons nadrukkelijk beziggehouden. De discussie rondom 

hoe wij ons mobiele erfgoed het beste kunnen 

beschermen, is nog steeds niet ten volle gevoerd. 

Daarbij tellen de grote aantallen, maar ook dat een 

beschermende status verplichtingen met zich mee zal 

brengen. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Het zal een ieder niet ontgaan zijn dat het register 

NRME veel aandacht en werk heeft gevraagd binnen de 

FEHAC. De stroomversnelling kwam toen er een 

projectmanager werd aangesteld. Het NRME-feest zal 

op een volgende algemene ledenvergadering kunnen 

worden gevierd, al is daarmee het erfgoedwerk nog 

lang niet gedaan. 

 

En als beloning kwam aan het eind van het jaar de 

United Nations Convention Cop 28 te Dubai met de 

verklaring, opgenomen onder artikel 63 g van de 

slotverklaring, luidende: “Cultureel erfgoed 

beschermen tegen de gevolgen van klimaat 

gerelateerde risico’s“. Er waren 27 Cop vergaderingen 

nodig om het erfgoed te benoemen. 

 

Midden vorig jaar is er ook een commissie Erfgoed 

ingesteld, die nadat zij eerst heeft vastgesteld wat haar 

taken en prioriteiten kunnen zijn, naarstig aan de slag is 

gegaan. Genoemde commissie zal een belangrijke taak 

gaan vervullen in het kader van het NRME. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De commissie bestaat thans uit de volgende leden: 

Hans Visser, Peter Cup, Hans Hoving, Rob Henneveld, 

Ruud Wordragen, Roland van Schelven, Corstiaan 

Sonneveld en Herman Sluiter. 

Deelname staat voor iedereen open. 

 
 

Erfgoed Register Weg 

In 2023 is de ontwikkeling van het register een flink 

stuk opgeschoten. 

Er is keuze gemaakt voor een softwarepakket en voor 

de juridische vorm is het besluit genomen om dat in 

een stichting onder te brengen.  

 

Voor de producten en diensten is een uitgebreid 

programma opgezet om tot een businessplan te 

komen. Daarvoor is een “road-show” georganiseerd om 

van de leden input te krijgen voor de verdere invulling. 

De road-shows worden verspreid over het land 

gehouden, zodat de leden in de gelegenheid zijn 

daaraan actief deel te nemen. 
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De eerste van deze road-shows vond plaats op 13 

december 2023 in Bunnik. Deze werd zeer positief 

ontvangen en de inbreng van de leden heeft 

bijgedragen aan deze goede uitkomst. 

Meer dan 60 deelnemers kregen vragen voorgelegd 

over wensen en opmerkingen over het erfgoed register.  

 

In 2023 werd de planning voor nog een aantal 

bijeenkomsten vastgelegd. Deze worden in de eerste 

maanden van 2024 op de kalender gezet. 

 
 

 
 

 
De eerste road-show in Bunnik 13 december 2023 

 

 
 
 

Commissie Verzekering en Taxatie 
 
Het was voor het laatst in 2018, dus vijf jaar geleden, 
dat de FEHAC een Taxatievakdag verzorgde. 21 april 
2023 was het na een paar afgelastingen door corona 
eindelijk weer zover en 110 taxateurs uit Nederland en 
België werden bijgepraat over het taxatievak. Er waren 
ook tien ‘experten’ uit België aanwezig voor de 
bijscholing. De werkgroep Verzekering en Taxatie van 
de FEHAC organiseerde deze 4de Taxatievakdag en kon 
na afloop terugkijken op een succesvol evenement. 
 
Taxateurs verdeeld over drie organisaties 
Af en toe krijgt de FEHAC de vraag “Hoe kan ik taxateur 
worden?”. Daar is eigenlijk geen opleiding voor. Je moet 
een flinke basiskennis hebben over klassiekers, waarbij 
je geholpen wordt door naslagwerken als het 
Nederlandse OKM Jaarboek en het Duitse 
Marktspiegel. Taxateurs zijn aangesloten bij één van de 
drie standsorganisaties: Verenigd Register van 
Taxateurs (VRT), de Federatie TMV of het Register 
Experts Taxateurs Motorvoertuigen (RETM). Die drie 
organisaties erkennen allemaal op hun eigen manier 
hun leden als klassieker taxateur. Ze hebben alle drie 
ook een vertegenwoordiger in de FEHAC werkgroep 
Verzekering en Taxatie. Bijna alle taxateurs staan op de 
FEHAC-lijst van taxateurs die een FEHAC Goedgekeurd 
Taxatierapport maken. Het taxatielandschap is dus 
nogal versnipperd. Daarom houdt de FEHAC eens per 
twee jaar een Taxatievakdag voor iedereen die 
belangstelling heeft voor het taxatievak.  
 
Waarde-ontwikkeling blijvend stijgend 
Klassieke voertuigen zijn schaars en vaak waardevol. Of 
klassiekers doorgaans in waarde stijgen hangt sterk af 
van het soort voertuig, het land van herkomst en de 
ouderdom. Om met ouderdom te beginnen: auto’s uit 
de jaren ’70 en ’80 doen het nu een stuk beter dan 
vooroorlogse auto’s. De supersportwagens van Ferrari 
of Aston Martin doen het weer veel beter dan ’50-er 
jaren Amerikanen. Gemiddeld was de waardestijging 
van oldtimers in 2022 4,7 % volgens Duits onderzoek. 
Maar dat zegt niet zo heel veel, want niets of niemand 
is precies gemiddeld. De trend is in ieder geval wel: 
blijvend stijgend in waarde.  
 
Taxatie door alle aanwezigen  
Een altijd interessant onderdeel van de Taxatievakdag is 
het zelf door de aanwezigen taxeren van vier tijdens de 
dag aanwezige voertuigen. Daarbij koos de organisatie 
voor voertuigen waar iets bijzonders mee is : een AJS 
Sporting B1 motorfiets, een SIMCA 1501 GL, een 
zeldzame Jensen C-V8 MkIII en een unieke tot Shooting 
Brake omgebouwde Tesla model S.  
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De mooiste en meest kostbare auto was de smetteloze 
Jensen C-V8 MkIII. Maar de meeste kijkers trok de Tesla 
Model S Shooting Brake uit 2013: een unieke 
aanstaande youngtimer. Uitgangspunt voor de 
waardevaststelling van dit Niels van Roij ontwerp is de 
nieuwwaarde van een gewone Tesla Model S met 
daarbovenop de ontwerp- en ombouwkosten tot 
Shooting Brake. Met een zekere afschrijving voor 
ouderdom kwam de waarde uit op € 187.000.  
 
Aantal taxateurs blijft stabiel  
De pagina met taxateurs is de best bezochte pagina op 
de FEHAC-website. In 2023 werden 3 nieuwe taxateurs 
erkend, die een FEHAC Goedgekeurd Taxatierapport 
maken. Van 4 taxateurs werd afscheid genomen: door 
bedrijfsbeëindiging en helaas in twee gevallen door 
overlijden. Van 29 taxateurs werd de geldigheid van 
hun erkenning met vijf jaar verlengd. Ultimo 2023 
stonden er 107 taxateurs op onze lijst, die FEHAC 
Goedgekeurde Taxatierapporten maken.   
 

 
TESLA S Shooting Brake 

 
Taxatievakdag originele Simca 1501 (21-04-2023) 

 

 
Meer dan 100 taxateurs op Taxatievakdag 2023 

Vrijwillige Klassieker Inspectie  
 
Op Interclassics Maastricht vond in januari de 
introductie plaats van de Vrijwillige Klassieker Inspectie 
(VKI). Een initiatief van FEHAC, KNAC en BOVAG. 
 

 
Voorzitter Peter Staal (KNAC), Han ten Broeke (BOVAG) en Stefan 
Hulman (FEHAC) op Interclassics Maastricht, bij de introductie 
van de Vrijwillige Klassieker Inspectie VKI 13-01-2023 

Bestuurders van deze organisaties maakten bekend, dat 
ook het vroegere beeldmerk van goedkeuring zal 
worden gebruikt voor rapporten die zijn afgegeven 
door, voor deze nieuwe inspectievorm gecertificeerde 
en erkende BOVAG-garagebedrijven.  
 
In de loop van 2023 zijn nieuwsbrieven over dit 
onderwerp verschenen en zijn clubs geïnformeerd op 
speciaal voor deze keuring georganiseerde 
bijeenkomsten. 
 
De eerste daarvan vond plaats bij Visscher Classique in 
Buren voor een aandachtig gehoor.  



  11 

Commissie Personenauto's 
 
Er zijn niet echt veel specifieke CPA onderwerpen 
vanwege de veelvuldige samenwerking met andere 
commissies. Misschien dat de Vrijwillige Klassieker 
Inspectie (VKI) daarop een uitzondering is. 
De CPA concentreert zich op de VKI, die uitgevoerd 
wordt door de Technische Commissies van de 
aangesloten clubs. 
Door Hans Dijkhuis is er een mooi basisrapport met 
toelichting opgesteld, dat de clubs naar eigen behoefte 
kunnen aanpassen. 
Ook zijn er, onder leiding van Richard Schmüll, een 
tweetal voorlichtingsavonden gehouden bij Visscher 
Classique in Buren. 
 
In samenwerking met de Commissie Evenementen was 
de CPA aanwezig op het MECC, de nationale 
Oldtimerdag in Lelystad, en Wheels At The Palace in de 
tuinen van paleis Soestdijk. 
In 2024 wordt dit evenement gehouden op landgoed 
Mariënwaerdt: https://wheelsatthepalace.com/ 
 
 

 
Wheels at the Palace 2023 

 
Tijdens de General Assembly van de FIVA in Athene 
hebben wij een leuk contact kunnen leggen met 
Gabriel Lecumberri, de lobbyist voor de FIVA in 
Brussel. We hebben hem kunnen voorzien van de juiste 
informatie over de werkelijke, geringe, uitstoot van 
klassiekers op het geheel, mede gebaseerd op de 
emissietesten van de FEHAC uit 2013. Die dateren van 
alweer 10 jaar geleden, maar wat de klassiekers betreft 
is er weinig veranderd. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

De CPA is vertegenwoordigd in de Commissie 
Duurzaamheid. 
 
Het belangrijkste doel is om het mogelijk te houden om 
ook in de toekomst met onze klassiekers te kunnen 
blijven rijden. 
 
Ook dit verslagjaar hebben we een aantal leden kunnen 
helpen met het verkrijgen van een Nederlands 
kenteken via de RDW. 
 
Hier gaan we ook in 2024 vrolijk mee verder. 
 
Heeft uw vragen of opmerkingen?  
Stuur dan een email naar: cpa@fehac.nl    
 
Leden CPA (uit ledenadministratie) 
Dhr. (Theun) Th. Dommershuizen  
Dhr. (Laszlo) L. Mogyoròssy 
Dhr. (Fred) F. Hendriks 
Dhr. (Pim) Arentsen 
Dhr. (Eric) van Zanten  
 
 

 
 

 
Nationale Oldtimerdag Lelystad speaker William van der Meulen 

 

https://wheelsatthepalace.com/
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Commissie Duurzaamheid 
 
De commissie heeft vanaf december 2023 een 
complete samenstelling met vertegenwoordiging van al 
de andere relevante commissies. Dus leden van zowel 
Tweewielers, Personenauto’s en Bedrijfsvoertuigen 
nemen deel. Dat is belangrijk gezien de noodzaak om 
voor alle voertuig-categorieën een zinvolle lobby 
richting overheden en brandstof-leveranciers te kunnen 
voeren in de toekomst.  
 
Duurzame brandstof en E-Fuels 
De nadruk van de commissie is en blijft vooral 
duurzame brandstoffen die geschikt zijn voor gebruik in 
onze voertuigen. Vooral deze E-fuels (diesel, benzine en 
wellicht tweetakt brandstof-varianten) moeten geschikt 
zijn om zonder enige aanpassing getankt te worden in 
ons mobiele erfgoed. Dat hebben wij als FEHAC ook 
duidelijk gemaakt tijdens het BOVAG 
brandstoffendebat in december. 
 
FEHAC houdt de wereldwijde ontwikkelingen op dit 
gebied scherp in de gaten in de komende tijd, want het 
is de manier om te blijven rijden met oudere 
voertuigen.  
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
Tulpenrallye stimuleerde milieuvriendelijke brandstof 
 
Tijdens de Tulpenrallye hebben zo’n 20 van de 
deelnemende klassieke auto’s gereden op 
milieuvriendelijke brandstof. Nooit eerder reden zoveel 
oldtimers tegelijk (bijna) CO2-neutraal een rally.  
FEHAC businesspartner ECOMAXX heeft, in 
samenwerking met Coryton Ltd., speciaal voor de 
Tulpenrallye een brandstof samengesteld met een 
Octaangetal van 98, (een directe vervanger van 
Superplus98 benzine). Het is een 80% CO2 neutrale 
brandstof die probleemloos mengt met gewone 
benzine en zonder aanpassingen direct is te gebruiken 
in alle deelnemende auto’s.  ECOMAXX stelde 1.000 
liter van deze brandstof gratis ter beschikking. Zo is een 
statement gemaakt om de milieuvriendelijke toekomst 
van de rallysport te waarborgen. 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

Mobiel erfgoed is minder milieuvriendelijk dan 
moderne auto’s. De FEHAC stimuleert van harte dat 
veel liefhebbers van klassieke voertuigen hun hobby 
verduurzamen door het  gebruik van schone brandstof. 
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Commissie Beurzen & Events 
 
Ook in 2023 heeft de commissie beurzen en events de 
meest gebruikelijke beurzen bezocht. We waren goed 
zichtbaar met onze nieuwe partytent waardoor 
bezoekers de FEHAC-stand makkelijker konden vinden 
doordat deze goed zichtbaar is. 
 
Op veel van deze evenementen hebben we een hoop 
mensen van antwoorden kunnen voorzien en hebben 
we veel uitleg kunnen geven wat de FEHAC doet voor 
haar leden. 
De coördinator van de commissie probeert zo veel als 
mogelijk voor diverse evenementen voertuigen te 
vragen van onze eigen clubleden, de clubs. 
Zo heeft afgelopen jaar tijden Wheels at the palace de 
Studebaker Packard club vier fantastische voertuigen 
beschikbaar gesteld en mochten we de Lancia Augusta 
uit 1933 tonen tijdens de Nationale Oldtimerdag in 
Lelystad. 
 
Zo proberen we  tijdens mooie en grote evenementen 
onze achterban (de clubs) een plek te geven om het 
publiek kennis te laten maken met onze organisatie en 
wie wij vertegenwoordigen. Tijdens deze evenementen 
geven wij de clubs ook de ruimte om hun vereniging te 
kunnen promoten. 
 
Ook zijn we weer blij met de versterking van een nieuw 
commissielid de heer Christian Rooyakkers, maar zijn 
we nog steeds op zoek naar een nieuw commissielid uit 
de tweewielers-verenigingen om ook op deze 
evenementen goed aanwezig te zijn. 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

Bent u lid van een tweewielervereniging en vindt u het 
leuk om onze commissie te komen versterken om op de 
tweewielerevenementen de FEHAC te promoten en het 
belang van ons mooie mobiele erfgoed uit te dragen, 
dan heten wij u van harte welkom en kunt u zich 
melden via fehacbeurzen@gmail.com. 
  

 

 
 
   

mailto:fehacbeurzen@gmail.com
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Vrijwilligers 
 
Bestuursfunctie 
  Hans Hoving 
  Stefan Hulman 
  Bert Pronk 
  Herman Sluiter 
  Jannes Buiter 
  Theo Andriessen 
Commissie Beurzen & Evenementen 

     Arjen Ritsma vz 

  Laszlo Mogyorossy  

  Rene Heffels  

  Arie Bol  

CBV Bedrijfsvoertuigen 
  Arie Spaansen 
  Dirk Mandemakers 
  Gerrit van Schagen 
  Henk Boons 
CDZ Duurzaamheid 
  Hans Hoving 
  Gerrit van Schagen 
  Henk Boons 
  Herman Sluiter 
  Laszlo Mogyoròssy 
  Peter Koger 
CME Mobiel Erfgoed 
  Hans Hoving 
  Eric Verbeek 
  Roland van Schelven 
  Ruud van Wordragen 
  Hans Visser 
  Herman Sluiter 
  Peter Cup 
  Pim van der Veer 
Communicatie Digitaal 
  Arjen Ritsma 
  Arne van Os van den Abeelen 
  Herman Steendam 
  Jannes Buiter 
  Martijn Ciere 
  Rob Goudriaan 
CPA Personenauto’s 
  Eric van Zanten 
  Laszlo Mogyoròssy 
  Pim Arentsen 
  Theun Dommershuizen 
CTW Tweewielers 
  Ed Verhagen 
  Hotze van der Zee 
  Eric Verbeek 
  Gerrit van Veen 
  Jappie van Veen 
  Marc Bruna 

   
  
FIVA en internationale betrekkingen 
  Bert Pronk 
  Herman Sluiter 
  Laszlo Mogyoròssy 
  Tiddo Bresters 
JUZA Juridische Zaken 
  Cander van der Veer 
  Gijsbert Vogelaar 
  Jaap de Wit 
  Jan de Bruijn 
  Rudi Arends 
  Tiddo Bresters 
Kas Controle Commissie 
  Sven van der Hoorn 
  Rik Eelkman Rooda 
CPAF Public Affairs 
  Carla Fiocchi 
  Frank Aeschlimann 
  Johann König 
  Sandra Heinisch 
  Adriaan van der Burgh 
  Arno van Voorden 
  Bert de Boer 
  Bert Pronk 
  Richard Schmüll 
  Roel Augusteijn 
Schouwers FIVA ID Card 
  Arthur Denzler 
  Hans Appel 
  Hans Kloos 
  Leo Schildkamp 
  Ruud Lemmers 
  Theun Dommershuizen 
Secretariaat 
  Henk Boons 
WTS Trade & Skills 
  Joop van Veldhuizen 
  Wim Fournier 
WVT Verzekering & Taxatie 
  André Pisa 
  Dennis Rietveld 
  Gert van Zwienen 
  Herman Steendam 
  Jannes Buiter 
  Joost Kam 
  Peter Luxwolda 
  Wolter Gratama 
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FEHAC Financieel verslag 2023 

 
Toelichting op de exploitatie over 2023 en de balans per 31 december 2023 
 
NRME 
 
Financieel draaide 2023 voor een belangrijk deel om de voorwerkzaamheden voor het NRME en het daaraan 
verbonden Erfgoed Register Weg. Kosten in 2022 werden afgezet tegen de opgebouwde voorziening. In 2023 bleek 
echter de mogelijkheid te bestaan, dat die kosten (€ 10.000) mogelijk geheel of gedeeltelijk te verhalen zijn op door 
MCN te ontvangen subsidies. Derhalve is dit bedrag ten gunste van de kostenrekening NRME geboekt. Daarentegen zijn 
de in 2022 betaalde kosten, die als vooruitbetaald werden aangemerkt en € 6.772 bedroegen, ten laste daarvan 
gebracht. De kosten in 2023 met betrekking tot de projectmanager en de benodigde IT licentie, ten bedrage van  
€ 60.444, zijn als vordering op de in oprichting zijnde stichting geboekt. Het is de bedoeling dat de stichting de BTW 
begrepen in deze bedragen terug zal vorderen (hetgeen niet mogelijk is over de in 2022 betaalde kosten). 
De eerdergenoemde € 10.000 vermeerderd met de in 2023 voorgeschoten kosten aan MCN van ca. € 2.000 zijn 
eveneens naar de stichting overgeboekt. 
Kosten van vergaderlocaties en vrijwilligersvergoeding, afgezet tegen het hierboven genoemde voordeel, resulteerde 
per saldo in € 510 kosten in de resultatenrekening. 
 
Overig 
 
Het jaar 2023 is geëindigd met een overschot van € 20.728. 
De inkomsten waren circa € 3.300 meer dan begroot en bleven € 1.600 achter bij 2022. 
De totale kosten waren € 46.600 lager dan begroot en € 11.400 hoger dan in het vorige jaar. 
 
De belangrijkste verschillen ten opzichte van de begroting: 

• Bestuurskosten: meer vergaderingen in het BOVAG huis en ruim € 1.200 notariskosten voor de statutenwijzigingen 
m.b.t. WTRB 

• Commissie Public Affairs € 7.000 lager door het niet doorgaan van een begroot congres 

• Beurzen en evenementen: deelname aan de grote openluchtbeurs voor industriële en landbouwvoertuigen (IHF) in 
Panningen samen met FIVA, FEHAMEC en HMT ruim € 4.600 en kosten van een partytent voor betere zichtbaarheid 
ruim € 1.900, resulteerden in hogere kosten dan begroot 

• Public Relations/communicatie: kosten waren ruim € 6.300 lager i.v.m. lagere kosten van advies en assistentie van 
derden 

• Personeelskosten: € 21.700 lager dan begroot doordat het secretariaat nog niet op sterkte was gebracht. Taken werden 
door de secretaris aangevuld (bestuurskosten). 
 
 
Met betrekking tot de financiële positie van de vereniging het volgende: 
 
Kasstroom overzicht: 
 
Resultaat boekjaar        20.728 
Mutaties werkkapitaal        -  4.856 
          --------- 
Toename kasstroom uit normale activiteiten     15.872 
Overige uitgaven: 
Uitgaven t.b.v. stichting register erfgoed weg i.o.  60.444 
Uitgaven t.b.v. voorschotten MCN    11.955 
       ---------   72.399 
          --------- 
Afname liquide middelen in 2023       56.527 
          ====== 
 
Het bestuur stelt voor om het positieve resultaat ad € 20.728 toe te voegen aan het eigen vermogen. 
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 FEHAC Balans 2023 
 

Balans FEHAC per einde jaar      

    2023  2022 

Activa        

 Caravan    2.000  2.000 

 Te ontvangen en vooruitbetaald  10.094  13.449 

 Stichting Register Mobiel Erfgoed i.o.  72.399   

        

 Liquide middelen      

    ABNAMRO: gewone rekeningen 145  3.952  

 

            
spaarrekening  118.000  136.000  

    118.145  139.952  

        

    ING: gewone rekeningen 1.635  27.080  

         spaarrekening  98.712  97.987  

    100.347  125.067  

        

   ABNAMRO speciaal deposito   10.000  

          

 Totaal liquiditeiten   218.492  275.019 

          

 Totaal     302.985  290.468 

        

Passiva        

 Nog te betalen kosten  7.244  15.455 

 Voorziening lustrum   13.000  13.000 

 Voorziening NRME      

 Legaat te bestemmen  10.000  10.000 

 Eigen vermogen  252.013  218.240  

 resultaat boekjaar  20.728  33.773  

     272.741  252.013 

          

 Totaal     302.985  290.468 
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 FEHAC Financieel verslag exploitatie2023 

 RESULTAAT   BEGROTING   RESULTAAT   

        bedragen in Euro's 2023   2023   2022   

             

Contributies 135.909   136.000   136.483   

Inkomsten ID-cards/schouwingen 11.975   12.000   11.900   

Bijdragen taxateurs 12.938   12.000   12.500   

Partnerships 14.000   14.000   10.500   

Vrienden 2.700   2.500   3.000   

Rentebaten 2.289   0   43   

Overige inkomsten 0   0   6.997   

             

Totaal inkomsten 179.811   176.500   181.423   

             

             

Bestuur 16.754   12.000   10.044   

Cie Juridische Zaken/Milieu 914   500   755   

Cie Duurzaamheid 240   1.500   1.588   

Cie Personenauto's + Cie Bedrijfsv 1.927   3.500   1.589   

Cie Tweewielers 877   2.500   2.921   

Cie Taxaties en Verzekeringen 126   1.500   1.609   

Cie Trade en Skills 0   0   0   

Cie Mobiel Erfgoed 4.655   4.000   4.110   

Cie Public Affairs (belangenbehartiging) 6.540   13.500   5.614   

Cie Beurzen en Evenementen 18.014   10.000   6.225   

Onderzoeks- en advieskosten 1.143   15.000   5.274   

Contributies en abonnementen 4.443   6.500   3.443   

Kenniscentrum/Academy 2.822   3.500   0   

Public Relations/Communicatie 8.666   15.000   15.626   

NRME 510   1.500   0   

Taxatievakdag (saldo) 0   0   0   

Schouwers/ID cards 4.738   4.500   4.152   

FIVA contributie 10.920   11.000   9.282   

FIVA en buitenlandse bijeenkomsten 5.728   8.000   4.347   

Personeel (secretariaat) 31.323   53.000   28.705   

BOVAG huisvesting 6.093   6.400   5.820   

BOVAG overige diensten 4.090   4.200   3.838   

Kantoorautomatisering     0   0   

Kantoorkosten 392   800   915   

Telefoonkosten 2.675   3.000   2.533   

Internet, software en website 5.707   5.600   5.060   

FEHACtiviteiten/Jaarverslag 7.050   6.500   7.752   

Verzekering 3.240   3.600   3.414   

Ledenvergaderingen 8.555   7.500   12.103   

Bankkosten en betaalde rente 548   1.100   931   

Overige kosten 393   0   0   

             

Totaal kosten 159.083   205.700   147.650   

             

Resultaat 20.728   -29.200   33.773   
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Vrienden van de FEHAC 

 

 

 

 

▪ Advies Verzekerd! 

Meppel 

▪ Autobedrijf Wim Polman  

Mill 

▪ Badhotel Renesse  

Renesse 

▪ Classic Car Venlo 

Venlo 

▪ de Oldtimerverzekering 

Heerenveen 

▪ DAF Museum  

 Eindhoven 

▪ EPS Uitlaten bv 

Kiel-Windeweer 

▪ Gallery Aaldering 

        Brummen 

▪ Histoparts 

Oudega 

▪ Kuiper Verzekeringen BV 

Heerenveen 

▪ Leather Repair NLD 

Dongen 

▪ Mariska Technische 

Dienstverlening 

Winterswijk / Meddo 

 

 

 

 

 

 

 

 

▪ MECC 

Maastricht 

▪ Oldtimer bv 

Heeze 

▪ Overwater Oldtimers 

Verzekeren   

Mijnsheerenland 

▪ Paruzzi bv 

Yerseke 

▪ Scandinavion  

        Oldtimer Tours 

Zwijndrecht 

▪ SpeedCentre 

Geldermalsen 

▪ Technisch Bureau 

Andriessen 

Baambrugge 

▪ Tony de Bruijn  

         Stofferingen bv 

Roosendaal 

▪ Visscher Classique 

Buren 

▪ Yesterday VOF 

Nederweert 

▪ Wij Kopen Autos 

Amsterdam 
  

Dat zijn onderstaande bedrijven of organisaties met een aantoonbare betrokkenheid bij klassieke voertuigen 

en/of hun gebruikers, of het gebruik- en de restauratie van klassieke voertuigen in het algemeen. Ook zij die 

specifieke producten en/of diensten leveren toegesneden op de wensen van leden van FEHAC in het 

bijzonder, kunnen zich aansluiten bij ‘Vrienden van de FEHAC’.  

Voor meer informatie: ga naar de website www.fehac.nl 
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